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ZAPISNIK REDNE SKUPŠČINE ATLETSKE ZVEZE SLOVENIJE 

 

Na podlagi 17. in 18. člena Statuta Atletske zveze Slovenije in sklepa Upravnega odbora 

št. 391, sprejetega na 26. redni seji Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije z dne 

3.6.2024, je redna letna skupščina Atletske zveze Slovenije potekala v torek, 2. 7. 2024 

v sejni sobi Atletske zveze Slovenije, Letališka cesta 33c, 1122 Ljubljana. 

 

Skupščina Atletske zveze Slovenije – torek, 2. julij 2024 ob 17.30 uri 

 

Prisotni delegati članic in združenj Atletske zveze Slovenije: Gregor Verbošt (AAD 

Slovan), Luka Cmok (AK Asfalt Kovač Šentjur), Vladimir Kevo (AK Brežice), Gregor Golja 

(AK Domžale), Peter Kunej (AK Krka Novo mesto), Ladislav Mesarič (AK Poljane), Majda 

Koren (AK Pomurje), Aleš Bezjak (AK Ptuj), Janja Košar (AK Sevnica), Mojca Verhovnik 

(AK Slovenj Gradec), Mirko Bogomir Miklič (AK Ultramaraton Slovenija), Natalija Bah (AK 

Velenje), Aleksander Cmok (AD Kladivar Celje), Gregor Japelj (AD Kronos), Luka Zidar (AD 

Mass), Matjaž Sovdat (AD Posočje Tolmin), Dragomir Trajkovič (AD Slovenska Bistrica), 

Tina Murko (AD Štajerska), Jan Kramberger (KAŠ), Mira Papež (KGT Papež), Teodor Markoč 

(KGT Grmada), Bojan Pogorevc (Koroški atletski klub), Anica Živko (Natursfera Športno 

društvo Živko), Srečo Železnik (ŠD Vrhnika), Tomo Šarf (TK Šmarnogorska naveza), 

Gregor Kosič (Tekaško društvo Bistrc), Jurij Rovan (Viva klub Brežice), Maja Mihalinec Zidar 

(Svet atletov Slovenije), Uroš Verhovnik (Združenje atletskih trenerjev Slovenije), Andrej 

Udovč (Združenje atletskih sodnikov Slovenije), Dušan Papež (Združenje za gorske teke), 

Damjan Gril (Združenje atletskih veteranov Slovenije). 

 

Prisotni člani Upravnega odbora: predsednik Primož Feguš. 

Strokovna služba Atletske zveze Slovenije: Nejc Jeraša, Kaja Arh. 

Ostali prisotni: predsednik Disciplinske komisije AZS Aleksander Cmok. 

 

1. Otvoritev skupščine in izvolitev verifikacijske komisije  

 

Predsednik Primož Feguš je uvodoma pozdravil prisotne delegate, vse ostale prisotne in jih 

seznanil z načinom poteka Skupščine. Skupščina bo potekala skladno s Statutom in 

Poslovnikom o načinu dela Skupščine Atletske zveze Slovenije. Glasovanje na Skupščini bo 

potekalo skladno s 13. členom Poslovnika.  

 

Predsednik Primož Feguš je predlagal izvolitev verifikacijske komisije v sestavi: 

- Verifikacijska komisija (3 člani): 

o Janja Košar, predsednica 

o Matjaž Sovdat, član  

o Gregor Japelj, član 

  

 

Delegati na sestavo verifikacijske komisije niso imeli pripomb, zato je dal predlog na 

glasovanje. 
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PREDLOG SKLEPA:  

Skupščina Atletske zveze Slovenije potrjuje navedeno sestavo verifikacijske komisije. 

 

GLASOVANJE:  

GLASOVANJE 

izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

št. glasov 31 0 0 

 

Sklep št. 1: Skupščina Atletske zveze Slovenije potrjuje predlagano sestavo 

Verifikacijske komisije.  

 

Predsednik Primož Feguš se je zahvalil za potrditev sklepa in pozval Verifikacijsko komisijo, 

da opravi svojo nalogo.  

 

Skupščina je počakala na poročilo Verifikacijske komisije. 

 

 

2. Poročilo verifikacijske komisije  

 

J. Košar je podala poročilo Verifikacijske komisije, ki je ugotovila, da ima glasovalno pravico 

76 društev in 6 združenj. Ob 17.30 je bilo prisotnih 26 društev in 5 združenj z glasovalno 

pravico. Glasovalno pravico ima 82 delegatov.  

Skladno z določbami 21. člena Statuta je skupščina sklepčna, če je ob pričetku navzoča 

več kot polovica članov AZS. Če skupščina ni sklepčna ob razpisani uri, lahko začne z 

zasedanjem 15 minut kasneje, a samo v primeru, če je navzočih vsaj ena četrtina članov 

delegatov Skupščine.   

Prisotnih je torej manj kot polovica članov AZS (najmanj 42), zato skupščina še ne more 

začeti z delom, bo pa to lahko storila čez 15 minut (ob 17.45), če bo na seji prisotnih več 

kot četrtina delegatov (najmanj 21). 

Predsednica komisije J. Košar je poročala, da je ob 17.45 navzočih 31 članov delegatov, 

kar pomeni, da so izpolnjeni pogoji za izvedbo skupščine. 

Predsednik Primož Feguš je dal poročilo verifikacijske komisije v razpravo in ker je ni bilo, 

tudi na glasovanje.  

PREDLOG SKLEPA:  

Skupščina Atletske zveze Slovenije sprejme poročilo verifikacijske komisije.  

 

GLASOVANJE 

prisotni delegati na Skupščini:  

vrsta glasovanja javno 

izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

št. glasov 31 0 0 
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Sklep št. 2: Skupščina Atletske zveze Slovenije sprejme poročilo verifikacijske 

komisije. 

 

 

3. Izvolitev organov skupščine  

Predsednik Primož Feguš je nadaljeval sejo skupščine in predlagal izvolitev delovnega 

predsedstva v sestavi: 

• Delovno predsedstvo (3 člani):  
o Aleksander Cmok, predsednik 

o Ladislav Mesarič, član 

o Peter Kunej, član 

                             

• Overovatelja (2 člana)  
o Luka Zidar,  

o Luka Cmok. 

 

• Zapisnikar  
o Kaja Arh 

 

 

Predsednik Primož Feguš je odprl razpravo. Ker ni bilo razprave, je dal predlog sklepa na 

glasovanje. 

PREDLOG SKLEPA:  

Skupščina Atletske zveze Slovenije potrjuje navedeno sestavo organov vodenja Skupščine 

skladno z 2. čl. Poslovnika o načinu dela Skupščine Atletske zveze Slovenije. 

 

GLASOVANJE 

prisotni delegati na Skupščini:  

vrsta glasovanja javno 

izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

št. glasov 30 0 1 (A. Cmok) 

 

 

 

Sklep št. 3: Skupščina Atletske zveze Slovenije potrjuje navedeno sestavo 

organov vodenja Skupščine skladno z 2. čl. Poslovnika o načinu dela Skupščine 

Atletske zveze Slovenije. 

 

 

4. Potrditev dnevnega reda 

 

Predsedujoči A. Cmok se je zahvalil za izvolitev in zaupanje in je delegate še enkrat 

podrobneje seznanil z načinom poteka Skupščine. Skupščina bo potekala skladno s 

Statutom in Poslovnikom o načinu dela Skupščine Atletske zveze Slovenije.  

Posebej je izpostavil, da se bo skupščina zaradi lažje priprave zapisnika snemala.  
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Glasovanje na Skupščini bo potekalo skladno s 13. členom Poslovnika. Javno se glasuje na 

način, da se predlagani sklep potrdi, zavrne ali vzdrži z dvigom kartončka. 

Predsedujoči je pozval verifikacijsko komisijo, da spremlja prisotnost članov AZS na 

skupščini in izreče ugotovitev Delovnemu predsedstvu, če bi prišlo do bistvenih sprememb, 

ki bi vplivale na potek skupščine.  

Po zaključku vsake točke bo mogoča razprava. Delegati se prijavijo za razpravo z dvigom 

roke. Glede na število razpravljalcev bo lahko omejen čas za razpravo skladno s 

poslovnikom. Če se razpravljavec oddalji od točke, ga predsedujoči opozori in potem lahko 

tudi prekine. Predsednik delovnega predsedstva je prosil za korektnost in jedrnatost v 

razpravah. Razprava vsakega razpravljalca pa je omejena na 2 minuti. Ko se bo ta čas 

začel iztekati, pomeni dvigni roke znak, da razpravljalec zaključi misel. Če bo to trajalo 

predolgo, lahko tudi predsedujoči besedo odvzame. 

Predsedujoči je dal v potrditev predlog dnevnega reda, ki je bil poslan skupaj z vabilom in 

gradivom za Skupščino, in sicer 

 

dnevni red:  

1. Otvoritev skupščine in izvolitev verifikacijske komisije. 
2. Poročilo verifikacijske komisije. 

3. Izvolitev organov skupščine: delovnega predsedstva, zapisnikarja in 

overovateljev zapisnika. 
4. Sprejem dnevnega reda. 

5. Potrditev zapisnika redne letne Skupščine AZS z dne 21.6.2023. 

6. Poročilo Disciplinske komisije AZS za leto 2023. 

7. Poročilo Nadzornega odbora AZS za leto 2023. 

8. Revidirano letno poročilo o delu in poslovanju AZS v letu 2023. 
9. Finančno poročilo in zaključni račun AZS ter poročilo neodvisnega revizorja AZS za 

leto 2023. 

10. Poslovno finančni načrt AZS za leto 2024. 

11. Sprejem Disciplinskega pravilnika AZS. 

12. Določitev višine članarine AZS za leto 2025. 

13. Razno. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo o dnevnem redu, vendar ni bilo razprave. Predsedujoči je 

dal predlog dnevnega reda na glasovanje. 

Skupščini se je ob 17:49 pridružil J. Rovan (Viva klub Brežice). 

 

PREDLOG SKLEPA:  

Skupščina Atletske zveze Slovenije potrjuje predlagani dnevni red skupščine Atletske zveze 

Slovenije. 

 

GLASOVANJE: 

Prisotni delegati na skupščini: 

 

 

Vrsta glasovanja Javno 

Izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

Št. glasov 32 0 0 
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Sklep št. 4: Skupščina Atletske zveze Slovenije potrjuje predlagani dnevni red 

skupščine Atletske zveze Slovenije. 

 

5. Potrditev zapisnika redne letne Skupščine z dne 21.6.2023 

 

Predsedujoči je člane seznanil, da je bil zapisnik zadnje redne letne Skupščine Atletske 

zveze Slovenije, ki je potekala 21.6.2023, poslan članom AZS po skupščini, sicer pa je bil 

poslan tudi kot priloga gradivu za današnjo skupščino. Odprl je razpravo vezano na vsebino 

zapisnika. Delegati na zapisnik niso imeli pripomb, zato ga je dal na glasovanje.   

PREDLOG SKLEPA:  

Skupščina Atletske zveze Slovenije potrjuje zapisnik redne letne Skupščine Atletske zveze 

Slovenije z dne 21.6.2023. 

 

 

GLASOVANJE: 

Prisotni delegati na skupščini:  

Vrsta glasovanja Javno 

Izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

Št. glasov 32 0 0 

 

Sklep št. 5: Skupščina Atletske zveze Slovenije potrjuje zapisnik redne letne 

Skupščine z dne 21.6.2023. 

 

 

6. Poročilo Disciplinske komisije Atletske zveze Slovenije za leto 2023 

Predsednik Disciplinske komisije AZS A. Cmok je predstavil poročilo Disciplinske komisije  

AZS za leto 2023.  

 

Disciplinska komisija Atletske zveze Slovenije v sestavi, pod predsednikovanjem 

Aleksandra Cmoka in člani: Marjanom Devetakom, Nevenko Jelen Dimitrijevič, Robertom 

Hergo, Bojanom Kožuhom, Francem Petračem in Alenko Verdnik je v letu 2023 ni prejela 

v obravnavo nobene nove disciplinske zadeve. 

 

Disciplinska komisija je v letu 2023 zaključila 4 disciplinski zadeve, v 2 primerih je bil 

disciplinski postopek ustavljen, v 2 primeru je bil izdan sklep o neuvedbi disciplinskega 

postopka. Trenutno disciplinska komisija nima nerešenih zadev. 

Predsedujoči je dal poročilo disciplinske komisije na razpravo, razprave ni bilo, zato je dal 

poročilu na glasovanje. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Skupščina Atletske zveze Slovenije sprejme poročilo Disciplinske komisije Atletske zveze 

Slovenije za leto 2023. 
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GLASOVANJE: 

 

Prisotni delegati na skupščini:  

Vrsta glasovanja Javno 

Izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

Št. glasov 32 0 0 

 

Sklep št. 6: Skupščina Atletske zveze Slovenije sprejme poročilo Disciplinske 

komisije Atletske zveze Slovenije za leto 2023. 

 

7. Poročilo Nadzornega odbora Atletske zveze Slovenije za leto 2023 

Predsedujoči je prosil predsednika Nadzornega odbora AZS D. Murka za predstavitev 

poročila. Predsednik Nadzornega odbora AZS D. Murko je odsoten, zato je prosil direktorja 

AZS N. Jerašo, da prebere poročilo. 

 

Direktor AZS N. Jeraša je prebral, da je Nadzorni odbor Atletske zveze Slovenije  

obravnaval in pregledal poslovanje Atletske zveze Slovenije za leto 2023 in ugotovil, da je 

finančno poročilo za leto 2023 pripravljeno v skladu s Slovenskimi računovodskimi 

standardi. 

 

Predsedujoči se je zahvali direktorju AZS za poročilo in ga dal na razpravo. Razprave ni 

bilo, zato je dal poročilo NO na glasovanje. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Skupščina Atletske zveze Slovenije sprejme poročilo Nadzornega odbora Atletske zveze 

Slovenije za leto 2023. 

GLASOVANJE: 

Prisotni delegati na skupščini:  

Vrsta glasovanja Javno 

Izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

Št. glasov 32 0 0 

 

Sklep št. 7: Skupščina Atletske zveze Slovenije sprejme poročilo Nadzornega 

odbora Atletske zveze Slovenije za leto 2023. 

 

8. - 9. Letno poročilo o delu in poslovanju AZS v letu 2023 

Finančno poročilo in zaključni račun AZS ter poročilo neodvisnega  

revizorja AZS za leto 2023 

 

Predsedujoči je prosil predsednika AZS P. Feguša za predstavitev. 
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P. Feguš je povedal, da bo direktor AZS N. Jeraša podrobneje predstavil letno poročilo s 

finančno realizacijo AZS za leto 2023. Vsa poročila so bila že pred skupščino poslana 

navzočim. Leto je bilo zelo uspešno, tako rezultatsko kot tudi finančno in verjame, da se 

bo ta trend nadaljeval. 

Direktor AZS N. Jeraša je povedal, da je bilo letno poročilo revidirano s strani neodvisnega 

revizorja. Sestavljeno je iz splošnega dela in računovodskega dela. Predstavil je projekte, 

ki so bili izpeljani v letu 2023. Glede na izgubo v letu 2022, je bil plan za leto 2023 narejen 

konzervativno. Že ob podpisu pogodb je predsednik atletom in trenerjem obljubil, da se bo 

takoj, ko se finančna situacija izboljša, namenila dodatna sredstva že tekom leta. To se je 

tudi uresničilo, dodatno je bilo samo za atlete in trenerje na pogodbah namenjeno okoli 

30.000 €. Poskrbeli so tudi za trenerje z uvedbo nadomestila za trenerje za spremstvo na  

reprezentančnih tekmovanjih. 

V letu 2023 je potekala sedaj že tradicionalna Mednarodna atletska liga Telekom Slovenije, 

kjer je miting v Slovenski Bistrici imel prvič status Challenger. V lanskem letu smo se 

skupaj z organizatorji mitingov odločili, da za leto 2024 vsi mitingi kandidirajo za status 

Challenger, kar se je izkazalo za zelo dobro potezo. 

Največje organizirano tekmovanje v lanskem letu je bil Olimpijski festival evropske 

mladine, ki je veliko doprinesel k sami športni infrastrukturi. Sodelovanje z OKS-om je bilo 

zelo uspešno. Slovenski atleti so osvojili tudi 3 medalje, Maribor pa je dobil novo stezo, 

tribuno in dvorano, kar bo omogočalo uspešen nadaljnji razvoj atletike. Letos je Maribor 

prevzel organizacijo več kot 10 tekmovanj, ta vikend bo tam potekalo tudi Balkansko 

prvenstvo U18. 

Pri marketinškem pristopu je bil narejen velik korak naprej. Vsi mitingi MAL so bili 

prenašani na livestreamu, državno prvenstvo pa je bilo po dolgem času spet prenašano na 

televiziji, na Sport TV. Pojavnost atletike v medijih se je krepko povečala, narašča tudi 

število obiskov spletne strani in sledilcev na socialnih omrežjih. Izvaja se tudi oglaševanje 

na različnih radio postajah in billboardih. Pred svetovnim prvenstvom v Budimpešti smo 

uspešno izvedli aktivacijo s sponzorjem Slovenske železnice "Grem z vlakom v 

Budimpešto". Med svetovnim prvenstvom v Budimpešti je potekal tudi sprejem atletov pri 

slovenskem veleposlaniku.  

Novinarsko konferenco pred evropskim dvoranskim prvenstvom v Istanbulu smo pripravili 

na sedežu generalnega sponzorja, Telekoma Slovenije. Novinarsko konferenco pred 

ekipnim evropskim prvenstvom na Poljskem pa na sedežu zlatega sponzorja, GEN skupine. 

Na tradicionalnem množičnem teku otrok "Začni mlad, tekmuj pošteno", ki je potekal 

septembra, je bil postavljen nov rekord, saj je na isti dan teklo več kot 27.000 otrok po 

vsej Sloveniji. 

Februarja 2024 se je iztekel mandat za trenerje nacionalnih panožnih športnih šol (NPŠŠ) 

2020-2024. Zveza je na razpisu uspešno kandidirala in uspela pridobiti 2 mesti več, tako 

da bo v obdobju NPŠŠ 2024-2028 na zvezi zaposlenih 12 trenerjev. 

P. Feguš je dodal, da so se 29. februarja 2024 iztekle pogodbe za trenerje NPŠŠ, 

ministrstvo pa še ni izdalo odločb in s tem je bilo prekinjeno financiranje s strani 

ministrstva. Panožne zveze so se morale odločiti, ali bodo trenerje obdržale ali jih bodo 

dale na čakanje. Večina zvez ni nadaljevala z delovnimi razmerji v tem vmesnem obdobju, 

Atletska zveza pa se je odločila, da obdrži vse zaposlene in je morala v tem vmesnem 

obdobju sama zagotoviti financiranje. Odločba NPŠŠ 2024-2028 je s strani ministrstva 

sedaj prišla in bo zveza dobila povrnjena sredstva za nazaj. 
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N. Jeraša je nato natančno predstavil finančno poročilo za leto 2023. Pojasnil je posamezne 

postavke na prihodkovni in odhodkovni strani. Celotni prihodki so v letu 2023 znašali 

1.878.681,09 €, celotni odhodki pa 1.831.584,39 €. Končni rezultat za leto 2023 je torej 

znašal 47.069,70 €. Predlog je, da se presežek prihodkov nad odhodki prenese v društveni 

sklad.  

Predsedujoči se je zahvalil za poročilo in dal poročilo na razpravo. 

Po razpravi je dal predsedujoči letno poročilo in finančno poročilo AZS za leto 2023 na 

glasovanje. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Skupščina Atletske zveze Slovenije sprejme Letno poročilo o delu Atletske zveze Slovenije 

in njenih organov v letu 2023, ki je bilo revidirano in potrjeno s strani neodvisnega 

revizorja. 

Prisotni delegati na skupščini:  

Vrsta glasovanja Javno 

Izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

Št. glasov 32 0 0 

 

Sklep št. 8: Skupščina Atletske zveze Slovenije sprejme Letno poročilo o delu 

Atletske zveze Slovenije in njenih organov v letu 2023, ki je bilo revidirano in 

potrjeno s strani neodvisnega revizorja. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Skupščina Atletske zveze Slovenije sprejme Finančno poročilo in zaključni račun Atletske 

zveze Slovenije za leto 2023, ki sta bila revidirana in potrjena s strani neodvisnega 

revizorja. Skupščina Atletske zveze Slovenije sprejme sklep, da se presežek prihodkov nad 

odhodki v letu 2023 prenese v društveni sklad AZS. 

 

Prisotni delegati na skupščini:  

Vrsta glasovanja Javno 

Izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

Št. glasov 32 0 0 

 

Sklep št. 9: Skupščina Atletske zveze Slovenije sprejme Finančno poročilo in 

zaključni račun Atletske zveze Slovenije za leto 2023, ki sta bila revidirana in 

potrjena s strani neodvisnega revizorja. Skupščina Atletske zveze Slovenije 

sprejme sklep, da se presežek prihodkov nad odhodkov nad v letu 2023 prenese 

v društveni sklad AZS. 
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10. Poslovno finančni načrt AZS za leto 2024 

Predsedujoči je prosil direktorja AZS N. Jerašo za predstavitev poslovno finančnega načrta 

AZS za leto 2024. 

Direktor N. Jeraša je povedal, da so se letos na predlog Sveta atletov pogodbe z atleti 

podpisale prej kot prejšnja leta, da so lahko atleti prejeli prvi obrok že sredi marca, saj se 

tekmovalna sezona začela bolj zgodaj zaradi Olimpijskih iger. Povečal se je skupni znesek 

financiranja za atlete in trenerje (322.170 €), v katerega je v letu 2024 vključenih 145 

atletov. 

Zaenkrat je bilo leto 2024 tekmovalno ponovno zelo uspešno. Kristjan Čeh je postal 

evropski prvak v metu diska. Lia Apostolovski je na svetovnem dvoranskem prvenstvu 

osvojila bronasto medaljo. Postavili so se številni novi državni rekordi, mladi atleti pa so 

postavili nadpovprečno veliko norm za nastop na velikih mednarodnih tekmovanjih (EP do 

18 let, SP do 20 let). 

Mednarodna atletska liga (MAL) Telekom Slovenije 2024 poteka po planu. Atletska zveza 

je zagotovila dodatna sredstva za denarni sklad za posamezne mitinge in s tem se je 

zagotovilo, da imajo vsi mitingi status Challenger, s katerim smo dosegli večjo 

prepoznavnost mitingov in tudi večjo udeležbo atletov iz celega sveta. Zahvalil se je tudi 

klubom, ki so bili pripravljeni sprejeti ta izziv. 

Po prenosu državnega prvenstva na televiziji potekajo dogovori, da bi naslednje leto na 

Sport TV pokrivali tudi prenose mitingov MAL. 

Ta vikend bo v Mariboru potekalo Balkansko prvenstvo za mlajše mladince in mladince, 

nastopilo bo okoli 350 atletov, skupaj s spremstvom se pričakuje 500 udeležencev. Zaradi 

tekmovanja v Sloveniji bo atletska reprezentanca lahko nastopila v polni postavi, 2 atleta 

na disciplino. Izjemoma so bile za to tekmovanje sprejete balkanske norme, ki so nižje od 

naših, s tem smo omogočili nastop slovenske reprezentance v polni postavi. 

V preteklih mesecih se je pisarna zelo angažirala za pridobitev kandidature za mednarodna 

tekmovanja. Uradno je že potrjeno Evropsko prvenstvo v gorskih in trail tekih, ki bo leta 

2026 potekalo v Kamniku. Poleg tega je zveza v postopku pridobitve Evropskega ekipnega 

prvenstva za 2. in 3. divizijo, ki naj bi potekalo v Mariboru naslednje leto. Tekmovanje bi 

moralo potekati v Jeruzalemu, vendar je Evropska atletika odločila, da prizorišče ni 

ustrezno zaradi vojnega stanja in so ponudili možnost organizacije Sloveniji. V maju so v 

Slovenijo prišli delegati iz Evropske atletike, da so pregledali vso infrastrukturo in hotele. 

Sedaj moramo Evropski atletiki dostaviti še soglasje vlade RS, ki je potrebno za 

organizacijo takšnega nivoja tekmovanja. 

P. Feguš je dodal, da se mora slovenska atletika usmeriti v organizacijo večjih atletskih 

tekmovanj. S tem se poveča prepoznavnost in možnost nastopanja slovenskih atletov na 

domačem terenu ter omogoči razvoj atletske infrastrukture. Želja je, da bi se balkanska 

prvenstva izvajala po celotni Sloveniji in s tem bi se prispevalo k obnovi atletske 

infrastrukture in razvoju atletike. 

N. Jeraša je nato podrobno predstavil finančni načrt za leto 2024, ki je bil oblikovan na 

osnovi podatkov na podlagi ocenjenih stroškov planiranih aktivnosti v letu 2024. V letu 

2024 je planirano 1.678.000 € prihodkov in 1.666.500 € odhodkov, kar pomeni planiran 

pozitiven rezultat v višini 11.500 €. Nato je podrobno predstavil posamezne postavke na 

prihodkovni in odhodkovni strani.  
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P. Feguš je dodal, da se je UO AZS odločil, da se finančni plan oblikuje konzervativno in 

lahko že sedaj zagotovi, da bodo prihodki zagotovo višji, kot je navedeno v planu. Razlika, 

ki se bo ustvarila, bo sigurno namenjena atletom, trenerje in sodnikom. 

Razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal poslovno-finančni načrt AZS za leto 2024 na 

glasovanje. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Skupščina Atletske zveze Slovenije sprejme Letni načrt dela in poslovanja ter finančni načrt 

Atletske zveze Slovenije za leto 2024.  

GLASOVANJE: 

Prisotni delegati na skupščini:  

Vrsta glasovanja Javno 

Izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

Št. glasov 32 0 0 

 

Sklep št. 10: Skupščina Atletske zveze Slovenije sprejme Letni načrt dela in 

poslovanja ter finančni načrt Atletske zveze Slovenije za leto 2024. 

 

 

11. Sprejem Disciplinskega pravilnika AZS. 

P. Feguš je povedal, da je Evropska atletika v lanskem letu nacionalnim zveza naložila, da 

morajo sprejeti Pravilnik o zagotavljanju varnosti AZS (Safeguarding policy), prilagoditi in 

posodobiti pa je bilo potrebno tudi Disciplinski pravilnik AZS. Pravilnik je bil poslan klubom 

v razpravo, o njem so debatirali tudi na UO, vendar UO teh sprememb ni mogel sprejeti, 

ker statut določa, da mora Disciplinski pravilnik sprejeti skupščina AZS. Besedilo je bilo 

poslano z vabilom. Pozval je k razpravi. 

M. Mihalinec Zidar je izpostavila, da atleti pozdravljajo spremembo pravilnika, a so atleti 

lahko dvojno kaznovani za kršitve, ker imajo kazni določene v pogodbah in še v pravilniku. 

A. Cmok je pojasnil, da je ena izmed sankcij za disciplinsko kršitev tudi denarna kazen, ki 

pa ni enaka pogodbeni kazni, ki zadeva kršitev same pogodbe. Če bo prišlo do take 

situacije, bo disciplinska komisija to vzela v zakup pri obravnavi, da ne pride do dvojnega 

kaznovanja. Dodal je, da vsi atleti nimajo sklenjenih pogodb. 

P. Feguš je dejal, da je treba sprejeti pravila zaradi tega, ker nekaterih stvari v starem 

pravilniku ni. V sodobnem času ne sme prihajati do žaljivk in neprimernega vedenja. Nov 

pravilnik bo zajemal tudi to, kršitve in sankcije pa bo obravnavala Disciplinska komisija. 

A. Cmok je dodal, da je tudi sama Disciplinska komisija pri obravnavi prijav ugotovila, da 

je pravilnik zelo skop in da ga je treba dograditi in posodobiti. 

Dodatne razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal spremembe Disciplinskega pravilnika 

AZS na glasovanje. 
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PREDLOG SKLEPA: 

Skupščina AZS sprejme Disciplinski pravilnik AZS. 

GLASOVANJE: 

Prisotni delegati na skupščini:  

Vrsta glasovanja Javno 

Izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

Št. glasov 31 0 1 (M. 

Mihalinec 

Zidar) 

 

Sklep št. 11: Skupščina AZS sprejme Disciplinski pravilnik AZS. 

 

12. Določitev višine članarine Atletske zveze Slovenije za leto 2025. 

Predsedujoči je Skupščino Atletske zveze Slovenije seznanil, da je Upravni odbor podal 

predlog o višini letne članarine za 2025, in sicer predlaga povišanje članarine na 250 €. 

Predsedujoči je dal predlog na razpravo, razprave ni bilo, zato je dal predlog na glasovanje. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Skupščina Atletske zveze Slovenije določa višino letne članarine za leto 2024 v višini 

250,00 EUR.  

GLASOVANJE: 

Prisotni delegati na skupščini:  

Vrsta glasovanja Javno 

Izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

Št. glasov 32 0 0 

 

Sklep št. 12: Skupščina Atletske zveze Slovenije določa višino letne članarine za 

leto 2025 v višini 250,00 EUR.  

 

13. Razno 

P. Feguš je povedal, da ima Atletska zveza odprta dva sodna postopka. AK Domžale je leta 

2021 vložil tožbo glede razrešitve bivšega nadzornega odbora AZS. Sodišče je tožbo pred 

enim mesecem zavrnilo in naložilo AK Domžale povračilo stroškov v višini 1.700 €, vendar 

je bila vložena pritožba, o njej bo odločalo Višje sodišče. Meni, da zadeva ne bo razrešena 

do novih volitev.  

Druga tožba je bila vložena s strani T. Hribarja, ki je bil kandidat za nastop na 

Sredozemskem igrah leta 2022, vendar norme ni izpolnil in na njem ni nastopil. Zahteva 
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odškodnino v znesku 18.000 € za povrnitev materialnih stroškov in stroškov duševnih 

bolečin. Atletska zveza je angažirala odvetnico, trenutno zadeva stoji na sodišču. 

Predsedujoči je sklenil razpravo in se zahvalil delegatom za udeležbo.  

P. Feguš se je zahvalil za udeležbo in izkazano podporo. Letos se mu izteče mandat, prav 

tako tudi ostalim organom zveze. Želi nadaljevati z delom predsednika, z enako ekipo kot 

doslej, da bi nadaljevali v smeri, da bi atletika ostala olimpijski šport številka ena. Planira 

se, da bi volilna skupščina AZS potekala konec novembra ali v začetku decembra. 

 

Skupščina Atletske zveze Slovenije je bila končana ob 18.47. 

 

 

Zapisnikar:                                                                  Predsednik delovnega predsedstva: 

Kaja Arh                                                                                Aleksander Cmok 
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Overovatelja zapisnika: 

 

 

Luka Zidar 

 

 

 

 

 

 

Luka Cmok 

 

 

 


